
Utvärdering av julbasaren på Ebba Petterssons privatskola

Tack för en lyckad julbasar! Hoppas ni och era klasser är nöjda efter allt jobb ni har lagt
ner.

För att vi ska kunna göra en lika bra eller kanske bättre julbasar nästa år är vi
tacksamma om en klassförälder i varje klass svarar på nedanstående frågor och skickar
dem till ebbaff@ebbapetterssonff.se senast måndag den 12 december. Dessa
utvärderingar används också av er själva nästa år då ni tar del av vad årskullen före
gjorde för erfarenheter. Det blir då lättare och bättre för er. Var konkret och detaljerad i
era svar.

Vilken klass är ni?

8d och vi stod tillsamman med 8c.

Vad sålde/gjorde ni i år?

Julgodis, lotter och chokladhjul.

Hur mycket tjänade ni?.

Vinsten som vi fick delades jämnt mellan 8c och 8 d. Vi fick 9957 kronor/klass

Var stod ni?
Vid fotbollsplanen.

Vad köpte ni in eller hur fick ni tag på det ni sålde?
Varje barn skulle ha med sig fem påsar hemlagat julgodis som vi kunde sälja för ca
30kr. Godiset skulle vara fint och juligt paketerat med en tydlig innehållsförteckning.

De skulle dessutom ha med ett pris till lotteriet och något till chokladhjulet.

Vi köpte in 4 lottringar så barnen kunde gå runt och sälja lotter. Lotterna kostade 20 kr
st.

Alla lotter gick åt men vi fick sänka priset till 10 kr/lott efter att stjärnvinsterna drogs kl
12.30. Vi hade 4 stjärnvinster (1 signerad Frölunda hockeytröja, 2 st 3 månaders
träningskort på Träningsverket och 1 popcornmaskin)

Vi köpte även in mindre remmar 240 stycken från Polkapojkarns för 885 kr som vi först
sålde för 10 kr styck. Senare under dagen sålde vi två för tio. Blev ett mindre antal
remmar kvar.

Hur gick samarbetet i klassen? Var det lätt eller tungt att vara ansvarig?
Det gick bra. Tydlig information om vad varje barn förväntades bidra med och ett
tydligt arbetsschema.
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Hur planerade ni?
Vi klassföräldrar har en whats app-grupp för planering och enkel kommunikation. Vi
hade även en digital uppkoppling via Teams.

Ett googledrivedokument mailades ut till alla föräldrar där de sedan fyllde i vilket godis
de planerade att göra och vilket/vilka pris till lotterierna de bidrog med.

Nästan alla fyllde i det dokumentet.

Hade ni lagom med antal bord?

Nej, vi fick komplettera med en parkbänk med bord från skolgården som vi la vinsterna
på.

Vad kan förbättras till nästa år?

Fler bord och möjlighet att ha viss försäljning inomhus.

Var ni nöjda med arbete, försäljning och dagen i stort?

Ja. Barnen var väldigt engagerade och hade kul tillsammans.

Övriga åsikter eller tips till nästa år:

Tack för i år och God Jul!

Med vänliga hälsningar

Ebba Petterssons föräldraförening


